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Grötviks Segelsällskap    Datum Protokoll nr
849201-4785 2024-11-06 11

Styrelsemöte

Tid 2024-11-06

Plats Hamnkontoret

Närvarande Joakim Stare (ordf)
Jessica Gilljam
Torben Gustavsson
Mikael Larsson
Mårten Lundqvist
Niclas Nilsson
Johanna Räisänen
Johan Sölve (sekr)
Magnus Winkelmark
Roger Larsson (adjungerad)

Distribueras till Styrelsen och hamnvärd

§1 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Mötet godkände 
föreslagen dagordning.

§2 Föregående protokoll
Protokollet från föregående styrelsemöte 2024-10-02 godkändes och lades till 
handlingarna. 

§3 Kassarapport
1570 tkr i kassan. Fortfarande några medlemmar som inte har betalat sina fakturor för 
sommarförvaring av trailer på långvården vilket skapar onödigt merarbete för kassören 
med påminnelser och uppföljning. 

§4 Hamnvärdens rapport
Uppställningsplatserna är förberedda för vintern. Vattnet är avstängt och urblåst. 
Material till bryggorna förvaras i sjöboden. Källaren är organiserad och städad. 
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§5 Rep- o underhållsplan
Reparation av skada på brygga 10
Bekostas av Sjöräddningen som orsakade skadan.

Reparation av mastkran och mastbrygga 
Arbetet påbörjas snarast med nertagning av kranen och öppna upp trädäcket för 
inspektion av fundamentet. Roger och Magnus håller i det arbetet. 

Avrapportering från arbetsgruppen om el
Offert från Bravida gicks igenom och ska presenteras på höstmötet.

§6 Muddringen
Info från möte med kommunen 28/10
Muddringen ska genomföras i kommunens regi i vår och massorna kommer att 
dumpas till havs enligt tillstånd från Länsstyrelsen. Det pågår aktivt utredningsarbete 
för en mer långsiktig lösning för att minska muddringsbehovet. 

Djupmätning sjöräddningen 
En aktuell djupmätning ska göras så sent som möjligt innan muddring. 

Upptagning bojar i inseglingsrännan inför muddring
Försök görs att ta upp åtminstone de mindre bojarna. Vid behov kan de tas upp vid 
muddring.  

§7 Arrendeavtalet med kommunen
Info från möten med kommunen 30/10
Diskussioner förs vidare i konstruktiv anda och ambitionen är att nästa avtal ska vara 
framtaget innan mars 2025. Kommunen tycker att det har fungerat bra under 
säsongen. 

Klubblokal, kontoret – bygglov, flytt mm
Klubblokalen fortsätter hyras. 
Utsättning för hamnkontorets nya placering ska begäras av kommunen. Arbetsgrupp 
om hamnkontoret är Joakim, Niclas och Mårten.  

Sophantering
Återvinningsstation i form av en tiofotscontainer införskaffas och kläs sedan in i 
träpanel och sluttande papptak, eller en sandwichkonstruktion i motsvarande storlek.
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§8 Kommande aktiviteter inför hösten 
Material till höstmötet
Ekonomisk prognos gicks igenom. 
Fastställande av avgifter läggs till på dagordningen. 
Styrelsen beslutade föreslå följande avgifter:
Användning av mastkran 100 kr. 
Användning av spolplatta 200 kr. 
Användning av mer el än bara batteriladdning (t ex kylskåp eller andra förbrukare) 500 
kr/säsong. 

Ärtsoppekväll 21 november
Ragnar Johansson berättar om sitt värv som naturparkmästare i Halmstad och om 
Prins Bertils stig. Anmälan via Swish 75 kr per person senast 17 november.

§9 Övrigt 
Inga övriga frågor förelåg. 

§10 Mötets avslutande
Ordföranden tackade för visat intresse och god mötesanda. Mötet förklarades avslutat. 

Vid protokollet Justeras

………………………………… ……………………………………
Johan Sölve Joakim Stare
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